
 

 

 
 
 
 

Broj: 07-01/03/01/21-09 
U Varaždinu, 31. siječnja 2022. 
  

ZAPISNIK 

 

 sa 2. sjednice Upravnog vijeća Javne ustanove „Gradski bazeni Varaždin“, održane 31. siječnja 
2022. godine u 17:30 sati. 

 Sjednica je održana na daljinu, putem aplikacije ZOOM. 

 

Prisutni članovi: 

1. Darko Detelj, predsjednik 
2. Boris Arsenić, zamjenik predsjednika 
3. Krešimir Čop, član 
4. Anislava Kaniški, članica 
5. Vladimir Kolarić, član 
6. Natalija Sačer Blažević, članica 
7. Aleksandar Tropp, član   

 

Ostali prisutni: 

1. Željko Kušter, v. d. ravnatelja 
2. Katarina Kopriva, zapisničar 

 

Dnevni red:  

1. Usvajanje Zapisnika sa 1. (konstituirajuće) sjednice Upravnog vijeća 

2. Davanje prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu  

3. Davanje prethodne suglasnosti Upravnog vijeća za sklapanje ugovora o javnoj nabavi 
za opskrbu električnom energijom 

4. Razno 

* * * 

Predsjednik Upravnog vijeća D. Detelj otvara sjednicu i ustanovljuje kvorum.  

Predsjednik D. Detelj pita prisutne imaju li primjedbi na predloženi dnevni red. Dogovoreno je da će 
se o prijedlogu korekcije opisa radnog mjesta Instruktor sportskih aktivnosti, koji je dostavljen članovima 
na dan održavanja sjednice, biti raspravljano pod točkom 4. Razno. Članovi nemaju primjedbi i dnevni 
red je prihvaćen jednoglasno. 

Ad 1. 

Predsjednik Upravnog vijeća D. Detelj  pita članove imaju li primjedbi na zapisnik sa 32. sjednice. 
Prisutni članovi nemaju primjedbi i zapisnik sa 1. (konstituirajuće) sjednice Upravnog vijeća je 
prihvaćen jednoglasno. 

Ad 2. 

Predsjednik Upravnog vijeća D. Detelj obavještava članove da je Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu 
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usuglašen s Osnivačem, zamjenikom gradonačelnika i pravnim službama u Gradu. Daje riječ v. d. 
ravnatelja Ž. Kušteru. 

V. d. ravnatelja Ž. Kušter podsjeća članove da  je na prethodnoj sjenici najavio ovu izmjenu 
sistematizacije, s ciljem usklađenja koeficijenata u Ustanovi s gradskim koeficijentima. Dogovor sa 
zamjenikom gradonačelnika je postignut i takav prijedlog je pred članovima Upravnog vijeća. Članovi 
su primili usporedbu starih i novih koeficijenata, različit je raspon povećanja – od 2% do 20% za 
čistačice, s tim da su čistačice još uvijek niže od gradskog koeficijenta. Ukinuta su radna mjesta Fitnes 
trener i Recepcionar u fitnesu, a uvedena su radna mjesta Voditelj tehničkih aktivnosti i Osoba za rad 
u wellness centru. Gospođa koja će biti na radnom mjestu Osoba za rad u wellness centru je prije bila 
recepcionar u fitnesu, nakon poplave koja je uništila fitnes ona je radila na poslovima čišćenja i sad je 
dogovoreno da će ona raditi u wellnessu. Voditelj tehničkih aktivnosti će biti on nakon prestanka 
mandata, prema njegovom ugovoru o radu kojim je određeno da mu se nakon prestanka mandata mora 
ponuditi radno mjesto sukladno stručnoj spremi. 

Gđa Sačer Blažević navodi zapisnik sa sjednice UV od 11.11.2022.: „Planirani proračun iznosi 
8.830.000 kn iz Proračuna Grada Varaždina i 2.400.000 kn vlastitih prihoda. Dodaje da se kod izrade 
proračuna pokušalo uskladiti koeficijente za obračun plaće za radna mjesta, kao što je provedeno u 
Gradu Varaždinu, ali to nije odobreno. Smatra da je koeficijent plaće čistačica od 0,84 u Ustanovi, u 
odnosu na 1,05 u Gradu Varaždinu, premali.“ Kaže da je na toj sjednici bilo predlagano povećanje 
koeficijenta samo za čistačice. Čistačica ima šest, plus jedan voditelj tehničkih aktivnosti, a g. Kušter je 
na račun toga povećao sve koeficijente. Prema podacima danim kod prijedloga proračuna, razlika u 
zbroju bodova (u simulaciji troškova plaće) između prijedloga proračuna za 2022. godinu i ovog 
prijedloga je 9,5, što znači povećanje od 600 tisuća kuna za plaće u 2022. godini. Smatra da to nije 
opravdano. Slaže se s povećanjem plaća čistačicama, jer se na to g Kušter pozivao. Smatra da nije 
korektno da se ravnateljici koja stupa na dužnost za mjesec dana tako nešto ostavi. V. d. ravnatelja Ž. 
Kušter navodi zapisnik sa 1. sjednice Upravnog vijeća: „Nadalje, ravnatelj Ž. Kušter obavještava 
članove da se na njegov prijedlog radi nova sistematizacija radnih mjesta. Neka mjesta se ukidaju, 
korigiraju se koeficijenti za obračun plaće.“. Kaže da nije rađena sistematizacija samo zbog čistačica. 
Kod nekih radnih mjesta je povećanje koeficijenta od 2%. Smatra da to nije veliko povećanje i da 
zaposlenici to zaslužuju. Povećanje troškova plaće iznosi mjesečno 21 tisuću kuna, a ne 600 tisuća 
kuna godišnje. Gđa Sačer Blažević navodi da je u simulaciji plaće kod proračuna za 2022. godinu 
navedena osnovica 5.807,55 kn, što je osnovica iz 2020. godine, dok je tijekom 2021. godine osnovica 
6.044 kune. K. Kopriva navodi da je osnovica zaposlenika Ustanove 5.807,55 kuna i jednaka je osnovici 
gradskih službenika. U kolektivnom ugovoru gradskih službenika stoji da se osnovica jednaka osnovici 
državnih službenika, ali se svake godine sklapa dodatak tom kolektivnom ugovoru gdje se određuje 
osnovica i ona trenutno iznosi 5.807 kuna. V. d. ravnatelja Ž. Kušter dodaje da nikad ne bi novoj 
ravnateljici ostavio neki nezakoniti teret. Na mišljenje gđe Sačer Blažević da je takvo povećanje 
nekorektno jer treba uzeti u obzir prihode i okolnosti korone, Ž. Kušter odgovara da su prihodi Ustanove 
od dana kad je on stupio na dužnost kontinuirano rasli. Prihod za 2021. godinu je oko 2.360.000 kuna, 
a bilo je planirano oko 1.900.000 kuna.  

Na pitanje gđe Sačer Blažević je li raspisan natječaj za voditelja tehničkih aktivnosti, Ž. Kušter 
odgovara da nije potrebno raspisati natječaj jer on automatski prelazi na novo radno mjesto, tako je 
određeno u njegovom ugovoru o radu. Na pitanje da li će takav ugovor s klauzulom o novom radnom 
mjestu sklopiti i nova ravnateljica, predsjednik Upravnog vijeća odgovora da hoće. 

Predsjednik Upravnog vijeća zatvara raspravu, napominje da je prijedlog Pravilnika 
usuglašen sa Gradom i daje na glasanje Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu te je on donesen sa 
6 glasova ZA (Detelj, Arsenić, Čop, Kaniški, Kolarić, Tropp) i 1 glas SUZDRŽAN (Sačer Blažević). 

Ad 3. 

Predsjednik D. Detelj daje riječ ravnatelju Kušteru da obrazloži prethodnu suglasnost Upravnog 
vijeća za sklapanje ugovora o javnoj nabavi za opskrbu električnom energijom. 

Ravnatelj Kušter obavještava članove da je Regionalna energetska agencija Sjever provela 
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objedinjeni postupak javne nabave, od Grada Varaždina je pribavljena prethodna suglasnost, sada je 
na Upravnom vijeću da dade istu.  

Predsjednik D. Detelj daje na glasanje Zaključak o davanju prethodne suglasnosti za 
sklapanje ugovora o javnoj nabavi za opskrbu električnom energijom i on je donesen 
jednoglasno.  

Ad 4. 

Predsjednik D. Detelj navodi da je g. Kreber uputio prijedlog dopune opisa poslova radnog mjesta 
Instruktor sportskih aktivnosti pisan rukom, moli da se taj prijedlog pretoči u pisani dopis i da se nakon 
toga g. Kreber sastane po potrebi s v.d. ravnatelja i predsjednikom Upravnog vijeća i o tome raspravi. 
Ž. Kušter apelira da se u to uključi i buduća ravnateljica, da se tijekom veljače sastanu kako bi ona 
stekla uvid u događanja i funkcioniranje bazena. Predsjednik D. Detelj se slaže i najavljuje sastanak s 
budućom ravnateljicom. 

Nema daljnje rasprave. 

 

Sjednica zaključena u 18:00 sati.  

 

 

Predsjednik Upravnog vijeća 
Javne ustanove „Gradski bazeni Varaždin“  

 
 

Darko Detelj, dipl. ing. geot. 
 

 

 

 
 
 
Dostaviti: 

1. Članovima Upravnog vijeća 
2. Grad Varaždin, Upravni odjel za društvene djelatnosti  
3. Službena web stranica 
4. Oglasna ploča 
5. Arhiva – ovdje 
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